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Ledamöter Karin Wanngård (S) Ordförande 
Christofer Fjellner (M) Vice ordförande 
Arvid Vikman Rindevall (S) 
Clara Lindblom (V) 
Thomas Ehrnström (V) 
Martin Hansson (MP) 
Gustav Johansson (M) 
Jan Jönsson (L) 
Björn Ljung (L) ersätter Jonas Naddebo (C) 

  
Suppleanter Maria-Elsa Salvo (S) 

Anders Österberg (S) 
Emilia Bjuggren (S) 
Tina Kratz (V) 
Lars Strömgren (MP) 
Rita Valanko (M) 
Yvonne Fernell-Ingelström (M) 
Fredrik Bergström (KD) 

  
Övriga närvarande Dick Morén Facklig SACO 

Jim Schütt Facklig LO 
Kristin Selander Facklig VISION 
Fredrik Jurdell VD 
Anette Scheibe Lorentzi vice VD 
Ingrid Storm Sekreterare 
Peter Kvarnhem Ekonomichef 
Martin Nilsson Borgarrådssekreterare 

  
Justerare Karin Wanngård, Christofer Fjellner 
  
Paragraf §10 
  
Sekreterare Ingrid Storm 
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§ 10 Beslut om inriktning för Mässfastigheter i Stockholm AB och information om 
avyttring av Stockholmsmässan AB  
Dnr SSAB 2024/46 
 
  
Förelåg koncernledningens tjänsteutlåtande. 
  
Koncernstyrelsen beslutar följande. 

Stockholms Stadshus AB får i uppdrag att förbereda en överlåtelse av 
Mässfastigheter i Stockholm AB till S:t Erik Markutveckling AB och återkomma 
till koncernstyrelsen med förslag på överlåtelseavtal. 
  

Särskilt uttalande angavs av Christofer Fjellner m.fl. (M) och Jan Jönsson (L), samt 
suppleantyttrande från Fredrik Bergström (KD) enligt följande. 
  
"Vi ställer oss positiva till den föreslagna inriktningen som sådan om att avyttra 
mässverksamheter. Det är en fråga som vi drivit länge och det är bra att även den 
rödgröna majoriteten nu ställer sig bakom den linjen. Stockholmsmässan har länge 
brottats med ekonomiska problem och verksamheten har efter pandemin inte nått upp till 
tidigare resultatnivåer och kostar stockholmarna pengarna varje år. Moderaterna anser 
förvisso att det är viktigt att för Stockholmsregionen att det finns mäss- och 
kongressverksamhet här. Men den ska inte vara kommunalt ägd. Vi välkomnar därför 
förslaget om att avyttra verksamheten till extern part. 
  
Det finns en naturlig logik i att samtidigt föra över fastigheter till S:t Erik 
Markutveckling under tiden då mässområdet utreds för framtida stadsutveckling. På så 
vis behåller staden rådigheten över platsen och kan föra en mer samlad dialog med 
aktörer kring platsen utveckling. Med det sagt anser vi fortsatt att staden ska verka för att 
avyttra hotellfastigheten, då det inte är en kommunal kärnuppgift att äga 
hotellfastigheter. Överföringen till S:t Erik Markutveckling är dock inte något som vi 
motsätter oss här och nu, utan lär få anledning att återkomma till inom ramen för 
kommande programarbete." 
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